

INVITATION TO PARTICIPATE IN ANNIVERSARY COMPENDIUM DEDICATED TO SCHOLARLY LEGACY OF PITIRIM A. SOROKIN

English version

Dear Colleague!

The year 2019 marks 130th birth anniversary of the great Russian and American sociologist, philosopher, and educator Pitirim A. Sorokin (1889–1968). We would like to cordially invite you to take part in the project of preparation of the anniversary compendium dedicated to his scholarly legacy.

Preliminary title of the compendium:

*Scholar among Statesmen, and Statesman among Scholars: Essays in Honor of
Pitirim A. Sorokin on the Occasion of 130th Anniversary of his Birth*

Examples:

As a general recommendation, we plan to adhere to the format of the following publication:

Allen, Philip J. Ed. (1963). Pitirim A. Sorokin in Review. Durham, N.C.: Duke University Press.

https://archive.org/stream/pitirimasorokini00alle/pitirimasorokini00alle_djvu.txt

Requirements for articles:

To publish in this peer-reviewed compendium, send your paper as an attachment in the Microsoft Word format to the listed e-mail addresses. Please, make sure to include your e-mail address in the publication, as well as your academic status, position, or affiliation.

Submission of materials:

Please, send your materials in English simultaneously to the following e-mail addresses before September 1, 2019:

Vlad Alalykin-Izvekov. Email Address: vlad_ai@yahoo.com

Stephen Satkiewicz. Email Address: ssatkiewicz@yahoo.com

ПРИГЛАШЕНИЕ ПРИНЯТЬ УЧАСТИЕ В ЮБИЛЕЙНОМ СБОРНИКЕ, ПОСВЯЩЕННОМ НАУЧНОМУ НАСЛЕДИЮ П.А. СОРОКИНА

Русский вариант

Уважаемый Коллега!

В 2019 г. исполняется 130 лет со дня рождения великого российского и американского социолога, философа и просветителя Питирима Александровича Сорокина (1889 – 1968 гг.). Сердечно приглашаем Вас принять участие в проекте подготовки посвященного ему юбилейного сборника научных материалов.

Предварительное название сборника:

Ученый среди государственных деятелей и государственный деятель среди ученых: очерки в честь П.А. Сорокина по случаю 130 годовщины со дня его рождения

Примеры:

В качестве общей рекомендации, мы планируем придерживаться формата следующей публикации:

Allen, Philip J. Ed. (1963). *Pitirim A. Sorokin in Review*. Durham, N.C.: Duke University Press.

https://archive.org/stream/pitirimasorokini00alle/pitirimasorokini00alle_djvu.txt

Требования к статьям:

Для публикации в данном рецензируемом сборнике отправьте Вашу статью в виде приложения в формате Microsoft Word на указанные электронные адреса. Обязательно укажите в публикации свой электронный адрес, а также свой академический статус, должность или аффилиацию.

Подача материалов:

Просим отправлять Ваши материалы на английском языке одновременно на следующие электронные адреса до 1 сентября 2019 г.:

Vlad Alalykin-Izvekov. Электронный адрес: vlad_ai@yahoo.com

Stephen Satkiewicz. Электронный адрес: ssatkiewicz@yahoo.com